
Zasedání školské rady dne 9. 10. 2024 

Přítomni:  

Zástupci za pedagogický sbor ZŠ Satalice:  

Ing. Alžběta Oborná, zástupkyně ředitelky školy  

Mgr. Jarmila Křížková  

Mgr. Markéta Streichsbierová  

Zástupci za MČ Praha – Satalice:  

Ing. Věra Písaříková  

Zástupci za rodiče žáků ZŠ Satalice:  

Martin Barták 

Ing. Tereza Podzimková  

Ing. Milada Klubalová, Ph.D.  

Hosté školské rady:  

Ing. Daniela Vočadlová, ředitelka školy  

Ing. Leona Táborská, místostarostka MČ Praha – Satalice  

omluveni: Tomáš Maršál, DiS., Ing. Tereza Podzimková, Ing., Mgr. Šárka Čepelková 

 

1) Zahájení jednání a body programu. 

• zvolení Martina Bartáka předsedou ŠR 

• diskuze nad připomínkami k Výroční zprávě o činnosti základní školy 2023/ 2024 

• schválení Výroční zprávy o činnosti základní školy 2023/ 2024  dne 14. 10. 2024 

• aktuálně řešené události ZŠ Satalice 

 

2) Volba nových členů do školské rady. 

Hlasování o zvolení Martina Bartáka předsedou. Schváleno všemi členy ŠR.  

 

3) Dokumenty ZŠ Satalice. 

Výroční zpráva a školní řád. 

Ředitelka školy informovala, že platný školní řád, na jehož znění v minulém školním roce 2022/ 2023 

spolupracovala s právníkem specializujícím se na oblast školství, zůstává nezměněn. K dispozici je jak 

pro žáky (vyvěšen v každé třídě školy), tak pro rodiče a veřejnost (přístupný na webu školy). 

  



4) Diskuze nad připomínkami k výroční zprávě. 

Ing. Milada Klubalová shrnula stanovisko zástupců rodičů, kdy uvedla, že v rámci výroční zprávy se 

jednalo z jejich strany o připomínky spíše formálního charakteru, obsahově se zástupci pozastavili nad 

body 14 a 25. 

Projednání připomínek k výroční zprávě zaslaných Ing. Šárkou Čepelkovou: 

Ředitelka školy vysvětlila situaci ve třídě V. A v II. pololetí minulého školního roku, kdy některé předměty 

(např. český jazyk a literatura, matematika, ČAS - přírodopis, zeměpis, dějepis atd.) byly vyučovány 

vyučujícími II. stupně.  

Ředitelka školy se vyjádřila k funkcím výchovného poradenství na škole, zajišťovaných PaedDr. Soňou 

Paulovou a Mgr. Markétou Musilovou. Mgr. Jarmila Křížková zdůraznila význam intervencí vedených 

Mgr. Musilovou na I. stupni. 

Ředitelka školy společně s Mgr. Křížkovou dále vysvětlily termín „nadaný žák“, kdy škola v současné 

době neeviduje informaci z PPP o zvýšeném nadání u žáka ZŠ Satalice. Zároveň bylo sděleno, že ZŠ 

Satalice navštěvuje mnoho žáků, kteří dosahují výborných výsledků, ať už ve vzdělání, nebo ve sportu 

či oblasti umění. Mgr. Jarmila Křížková poukázala na zvyšující se počet dětí s SVP a žáků z Ukrajiny. O 

přístupu k takovým žákům, ať už dosahují nadprůměrných, či naopak podprůměrných výsledků, je 

diskutováno na ročníkových a předmětových komisích. Jako velmi příhodné se jeví půlené hodiny, kde 

má vyučující větší prostor žákům se věnovat. 

Ohledně bodu týkajícího se šetření ČŠI na počátku školního roku 2024/ 2025 ředitelka školy seznámila 

členy rady s ohledem na GDPR se základními informacemi. Svůj postup v rámci komunikace se 

zákonnými zástupci žáka, kteří podali stížnost na známku z matematiky daného žáka s tím, že nebyla 

dodržena podpůrná opatření ze strany vyučující, konzultovala ředitelka školy jak s MŠMT, tak s ČŠI. Bylo 

jí potvrzeno, že její postup je v souladu se školským zákonem.  

 

5) Spolupráce školy a zákonných zástupců. 

Martin Barták vyslovil snahu propojit školskou radu se Spolkem Satalická škola. Dále přednesl návrh 

vytvoření komunikační platformy, prostřednictvím níž by se snáze hledala řešení problémů 

v komunikaci mezi zákonnými zástupci a školou. Ing. Leona Táborská podpořila tuto aktivitu a vyslovila 

jednoznačnou podporu městské části v tomto směru. Martin Barták dále navázal návrhem aktivit 

externího pomocníka pro pedagogické pracovníky (výpomoc při organizaci školních akcí aj.). 

Ing. Milada Klubalová otevřela otázky pozice školního psychologa a možnosti otevření školního hřiště 

pro veřejnost.  

 

6) Shrnutí. 

V závěru Ing. Milada Klubalová ocenila pořádání přípravných kurzů na přijímací zkoušky z matematiky 

a českého jazyka, konverzaci v anglickém jazyce a nákup anglických knih do školní knihovny.  

 

V Praze dne 14. října 2024     sepsala: Mgr. Markéta Streichsbierová 


